

Thank you for being part of the Build4Asia journey
 感謝您參與Build4Asia建築安防之旅



We would like to express our heartfelt gratitude for all of you taking part in Build4Asia 2024, which concluded on 10 May with resounding success. The 3-day expo gathered over 600 international brands and exhibitors, 100+ industry associations and media partners, as well as visitors from the government, business and environmental sectors, bringing the industry one step closer to building a smarter and more sustainable future. We couldn't have reached this milestone without your invaluable support.

衷心感謝各位蒞臨Build4Asia 2024！展覽已於5月10日圓滿結束，我們很榮幸能與600多名國際參展商及品牌，100多個行業協會及媒體，以及過千名來自政府，商界及環保界的專才共襄盛舉，共同邁向更智慧及更可持續的未來。您的支持是展會大獲成功的關鍵！

An expanded showcase in 2025
 2025年升級回歸

As we continue to venture into building excellence, your support and participation will be the key driver for our future success. The next Build4Asia will return from 14-16 May 2025, serving up more business, learning and networking opportunities. Please stay tuned for more show updates and make sure all your friends and colleagues are aware of this remarkable industry gathering!

我們將繼續推動建築業的發展，而您的支持和參與是我們前進的最大動力。下屆Build4Asia將於2025年5月14-16日升級回歸，為您奉上更多寶貴的商貿、學習和聯商機。請繼續緊貼展會動態，並邀請同事好友一同參與！

Follow our Social Media to Get Latest Updates!
 關注我們的社交媒體獲取最新動態!



Special Thanks to All Industry Supporting Organisations
 特別鳴謝所有行業支持單位

Supporting Partners



Supporting Media

